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Beste bridgevrienden, 

 

September nadert! En nu er meer bekend is over het nieuwe speelseizoen vraagt het bestuur graag jullie aandacht 

voor het volgende: 

 

Op basis van de huidige situatie zal onze eerste fysieke speelavond plaatsvinden op maandag 20 september om 

19.30 in de Erker. Helaas lukt het ons om organisatorische redenen niet om het seizoen eerder te laten beginnen.   

Wel kan iedereen tot die datum natuurlijk nog meedoen met StepBridge! 

 

Er hebben zich tot nu toe 24 paren gemeld, die willen meespelen in de Erker. Daaronder zijn acht nieuwe leden, 

waar we natuurlijk erg blij mee zijn! We kijken ernaar uit hen op 20 september te ontmoeten en kennis met hen te 

kunnen maken. 

 

Als bijlage is een lijst met deelnemende paren meegestuurd. Willen jullie goed kijken of die samenstelling voor jullie 

klopt? Zo niet, graag even melden. 

 

Zoals vermeld in de vorige nieuwsbrief vragen we jullie op de deelnemerslijst aan te geven dat jullie 

gezondheidscheck in orde is. We verwachten van iedereen de grootst mogelijke zorgvuldigheid om verspreiding van 

het virus te voorkomen: handen wassen, afstand houden en thuisblijven of je laten testen als je je niet zo lekker 

voelt, enfin, het bekende werk. Nogmaals: zelfs met twee prikken kan je het virus nog steeds overdragen of oplopen, 

niemand is 100% veilig. Gelukkig is de kans klein dat je in het laatste geval ernstig ziek wordt. 

 

Ook de mensen van de Erker zullen zich volop inzetten. Buiten onze leden zijn er geen andere bezoekers, we mogen 

ook de barruimte gebruiken om te spelen (de schuifwand gaat open), zodat we meer ruimte hebben. Het 

ventilatiesysteem is vorige week nagekeken en goedgekeurd. Daarnaast zetten we deuren open (neem een extra trui 

mee!) zodat we ook op die manier behoorlijk kunnen ventileren. 

 

Aad Broeren heeft zich helaas wegens gezondheidsredenen moeten terugtrekken uit het bestuur. We vinden dat 

bijzonder spijtig, met zijn ervaring was hij als wedstrijdleider en als bestuurslid uiterst waardevol. We zijn blij dat 

Henk Sengers bereid is zijn werkzaamheden over te nemen. Henk was al actief als wedstrijdleider bij het StepBridge. 

Hij is nu druk bezig zich voor te bereiden voor 20 september. Het bestuur wil hem tijdens de komende ALV 

voordragen als bestuurslid. 

 

We verheugen ons erop jullie weer te zien en min of meer weer op de ‘oude’ manier te kunnen bridgen! Mochten er 

zich voor 20 september nog ontwikkelingen voordoen, of mocht de persconferentie van 17 september van 

demissionair premier Rutte de boel doen veranderen dan houden we jullie natuurlijk op de hoogte.   We wensen 

jullie nog mooie zomerdagen, blijf voorzichtig en hopelijk tot volgende maand! 

 

Namens het bestuur hartelijke groeten, 

Noor Damen (voorzitter). 


